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1. Aanleiding 

Aanleiding voor deze nota is de aanbieding aan de Kamer van het Vierde 

convenant preventie gehoorschade versterkte muziek, dat u met de partners op 6 

december in Delft op een foam-board zult ondertekenen. Over deze bijeenkomst 
wordt u met een aparte nota geïnformeerd. 

2. Geadviseerd besluit 
Advies is het Vierde convenant meteen na ondertekening op 6 december aan 

de Tweede Kamer aan te bieden. Om dat mogelijk te maken hebben de 
partners het convenant reeds digitaal ondertekend. 

We verzoeken we u uiterlijk 6 december: 
-  bijgaand convenant te ondertekenen; 

-  bijgaande Kamerbrief te ondertekenen. 

3. Kernpunten 
In uw brief biedt u het nieuwe convenant aan. Tevens licht u kort toe hoe het 

convenant uitvoering geeft aan het advies van de Gezondheidsraad en de motie 

van het lid Kuik C.S. over de versterking van het convenant. 

«  Uitbreiding van de aangesloten sectoren 

Met aansluiting van Koninklijke Horeca Nederland (KHN) worden nu ook de 

café’s, disco’s en clubs onder de werking van het convenant gebracht. Een 

belangrijke stap omdat het veel locaties betreft die ook nog eens frequent 

worden bezocht door jongeren. 

Met de aansluiting van de Vereniging van Podiumtechnologie (VPT) wordt 

de expertise binnen het convenant versterkt over de realisatie van 

verantwoorde geluidniveaus in de praktijk. 
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e Verlaging van geluidniveaus 

De partners streven ernaar zo min mogelijk het afgesproken 

maximumniveau van 103 dB te benaderen. Ook gaan zij de betrokken 

professionals in de keten stimuleren om waar mogelijk geluidniveaus te 

verlagen met behoud van een optimale beleving. 

Geluidniveaus worden gemeten. Voor muziekactiviteiten met een hoog 

risico geldt een strikter meetregime. De halfjaarlijkse rapportages van de 

meetgegevens zullen laten zien hoeveel procent van de muziekactiviteiten 

onder 100 dB blijft. 

e Het bevorderen van het dragen van gehoorbescherming 

De partners verstevigen hun inzet en voorlichting richting publiek om het 

dragen van gehoorbescherming te bevorderen. De bestaande doppies 

campagne binnen I Love My Ears (ILME) zal worden uitgebreid en de 

materialen van de ILME campagne zullen breder beschikbaar worden 

gemaakt voor nieuwe partners. 

e Monitoring en evaluatie 

Elk half jaar worden de resultaten van de geluidsmetingen gerapporteerd 

en besproken. Jaarlijks zal een tussenevaluatie plaatsvinden van de 

uitvoering van zowel de appendices van de convenantpartijen als het 

convenant als geheel. In het laatste convenantjaar vindt een eindevaluatie 

plaats. 

4. Toelichting 

a. Draagvlak politiek 

In maart hebben Kuik CS een motie ingediend voor de versterking van het 

convenant en verlaging van de geluidniveaus tot 100 dB welke bijna unaniem is 

aangenomen. De motie vraag bij onvoldoende resultaat hiervan over te gaan tot 

wetgeving met een maximumgeluidsnorm. 

In uw brief van 28 juni jl. betoogt u dat de aanpak van gehoorschade op de korte 

termijn het meest effectief kan geschieden door een nieuw breder convenant af te 

sluiten, dat inzet op verdere verlaging van de geluidniveaus waar mogelijk. 

Het debat hierover heeft nog niet plaatsgevonden. 

b. Draagvlak maatschappelijk en eenduidige communicatie 

De Convenantpartijen en andere betrokkenen uit de muzieksector zijn trots op het 

convenant. Zij vinden de verlaging van geluidniveaus belangrijk, maar zien vanuit 

hun expertise en praktijkkennis het instellen van een strikte 100 dB norm niet als 

de meest optimale maatregel en ook niet haalbaar. 

Voorstanders van een wet en actievere handhaving op een lagere decibelnorm 

voor versterkte muziek zullen niet enthousiast zijn over het afsluiten van een 

nieuw convenant met 103 dB als uiterste maximum. 

Bij de aanbieding van het Gezondheidsraadadvies aan de Kamer eind vorig jaar 

heeft u aangegeven in overleg met betrokken partijen te willen bekijken hoe de 

preventie van gehoorschade kan worden verbeterd. Na gesprekken met zowel 

voor- als tegenstanders van wetgeving heeft u in de Kamerbrief van 28 juni jl. uw 

koers uiteengezet. 
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c. Financiële en personele gevolgen 
Binnen de begroting van VGP zijn de benodigde middelen bestemd voor 
intensivering van de voorlichting en voor de facilitering van het convenant 

d. Juridische aspecten haalbaarheid 

Nvt. 

e. Afstemming (intern, interdepartementaal en met veldpartijen) 
Het convenant is intensief besproken en afgestemd en met de vertegenwoordigers 
en de bestuurders van de convenantpartners. 

De tekst van het convenant is intern afgestemd met WIZ. 

f. Gevolgen administratieve lasten 

De uitvoering van het convenant brengt geen onoverkomelijke administratieve 
lasten met zich mee. 
De partners hebben elk in een eigen appendix aangegeven met welke haalbare 
maatregelen en activiteiten zij het convenant gaan uitvoeren, waarbij ook de 
administratieve lasten in ogenschouw zijn genomen. 

Nieuwe partijen hebben in hun appendix conform het instapmodel een fasering in 
de tijd opgenomen, voor die sectoren binnen hun branche waarvoor zij nog niet in 
staat zijn om een realistische inschatting te maken. 

g. Toezeggingen 

Nvt. 

h. Fraudetoets 
Nvt. 

5. Informatie die niet openbaar gemaakt kan worden 

a. Motivering 

Tot personen herleidbare gegevens zijn onleesbaar gemaakt vanwege de 

bescherming van de persoonlijke levenssfeer. 
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